
 

 

 
Acta de la Reunió ‐ Videoconferència de la Junta Directiva de la Unió de Magatzemistes 
de Ferros de Catalunya i Balears, celebrada el dia 04 de novembre de 2020. 
 
 
Sent les 12:00 hores del dia 04 de novembre de 2020, es celebra la reunió per videoconferència de la Junta Directiva de 
l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Situació de Mercat. 

 TERCER. Situació Reunions de Zona. Videoconferència Associats de la Unió. 

 QUART.  Assemblea 
 Realització  
 Videoconferència / Votacions 

 CINQUÈ. Loteria 2020 

 SISÈ. Sant Eloi 2020 

 SETÈ. Dinar de Junta 

 VUITÈ. Fòrum 2020 
 Pressupost 
 Enquestes – Resultats 
 InfoAcero 
 Recomanacions 2021 

 NOVÈ. Assumptes diversos.  
 Modificació Estatuts: Canvi de Domicili / Reunions per Videoconferència. 

 
Assistents: 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Jose Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Joan B. Agustí Alfara, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Raul Ramon Domingo Lapeira, de Hierros R. Domingo, S.A. 
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
Ramon Soler y Cia., S.A. delega el vot al Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. 
 
Absents: 
Hierros y Aceros de Mallorca, S.A. 
 
 
Els assistents, presents o representats, representen el 89% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 15 de setembre de 2020. 
 

 SEGON. Situació de Mercat. 
 
Els membres de Junta comenten a grans trets com veuen la situació: 
 

‐ Ha estat un bon octubre. 
‐ Es pensa en un bon final d’any. 
‐ El mercat està agressiu i no té per què ser‐ho, no s’explica. 
‐ El volum pot ser baixa però amb el marges mes grans compensa. 
‐ En morositat restem vigilants i alerta. 
‐ No es tenen perspectives, mes a mes. 
‐ Incertesa de cara l’any vinent. 

 

 TERCER. Situació Reunions de Zona. Videoconferència Associats de la Unió. 
 

Es va realitzar la reunió a Girona presencialment el 06 d’octubre, es convoca una altra per el 01 de desembre. 
Es va realitzar la 2ona reunió d’Associats online el dia 30 de setembre. En vista de l’Assemblea el dia 24 de novembre 
es queda pendent d’una pròxima reunió de cara a l’any vinent. 
La resta està tot paralitzat. 
 

 QUART. Assemblea: Realització / Videoconferència / Votacions. 
 
Es realitzarà l’Assemblea Ordinària de la Unió via On‐line amb la Plataforma de “Wecongress”  
Dia:   24 de novembre de 2020 
Hora:  De 12:00h a 13:00h  
 

 CINQUÈ. Loteria 2020. 
 
Es demana al Gato Negro la loteria com cada any – El número es el 34994 
 

 SISÈ. Sant Eloi 2020. 
 
Tal com es preveia amb la situació de confinament en la que ens trobem actualment, el Sant Eloi d’aquest any queda 
anul∙lat. S’enviarà per E‐mail una comunicació al respecte d’aquesta decisió a tots els Associats i Col∙laboradors. 

 

 SETÈ. Dinar de Junta. 
 

Resta pendent de data i realització, el dinar de Junta, a l’espera de si milloren les condicions de confinament.  
 

 VUITÈ. Fòrum 2020 / Pressupost / Enquestes – Resultats / InfoAcero / Recomanacions 2021. 
 
Es  presenta  en  Junta  Directiva  el  Pressupost  del  Fòrum  2020,  Una  comparativa  dels  pressupostos  amb  els  anys 
anteriors, els resultats de les enquestes, el llistat dels Assistents i una comparativa d’assistència per sectors i empreses. 
  
La Junta Directiva donat el poc temps, per  la realització en format digital, pensa que ha estat  tot un èxit en tots els 
sentits. Assistència, realització i connexió.  
 
La persona encarregada aquest any d’enviar l’escrit a la UAHE va ser el President. 
 



 
 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 
La Junta Directiva aprova les següents modificacions. 
 
‐  MODIFICACIONS ESTATUTS: 

  Canvi de domicili: Es tindrà que realitzar una modificació dels estatuts en l’article nº4 

“La Unió de Magatzemistes tiene su ámbito territorial en Cataluña y Baleares. El domicilio se fija en Barcelona en la 
calle  Provença,  número  555,  Bajos  Cwork,  C.P.  08026,  y  podrá  trasladarse  a  cualquier  otro  lugar  de  Cataluña  y 
Baleares, por acuerdo de la Junta Directiva, dando cuenta a la Asamblea General. Asimismo, podrán establecerse 
las delegaciones, oficinas y dependencias que se estimen oportunas, para el mejor desenvolvimiento de la actividad 
tanto en España como en el extranjero.” 

Reunions per Videoconferència: Es tindrà que incloure un nou article nº30 en els Estatuts. 

“La Asamblea General de la Asociación podrá celebrarse también por medios telemáticos, siempre que todas las 
personas que tuvieran derecho de asistencia o quienes los representen, dispongan de los medios necesarios y el 
Secretario reconozca su identidad. 

En la convocatoria se describirán los plazos, formas y modos del ejercicio de los derechos de los socios previstos por 
el Presidente de la Junta Directiva para permitir el ordenado desarrollo de la Asamblea. En particular, el Presidente 
de  la Junta Directiva podrá determinar que  las  intervenciones y propuestas de acuerdos que tengan  intención de 
formular quienes vayan a asistir por medios telemáticos, se remitan a la Asociación con anterioridad al momento 
de la constitución de la Asamblea.  

El Acta de la Asamblea será sometida a aprobación bajo cualquiera de las formas previstas en el artículo 26. 

La sesión se entenderá celebrada en el domicilio de la Asociación.  

A partir de aquí el antiguo artículo 30 pasa a ser el 31 y así sucesivamente. 

Totes les Modificacions al Estatuts, tindran que ser aprovades en Assemblea. 
 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Data per les Reunions amb la UPM, GREMI D’ÀRIDS i PIMEC. 
‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió. 

 
 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Eduard Brunet Ramon, en representació de                     Sra. Meritxell Serrano Vidal, en representació de 
Manufacturados Férricos, S.A.                       de Ferros Brugués, S.A. 


